

How to enrol your child in Christian Special Religious Education (SRE)

You should receive an SRE Participation Letter in your enrolment pack or at the time of enrolment. On the letter indicate whether you want your child to attend either:

Anglican Christian SRE OR Combined Christian SRE

and give the letter back to the school office.

If you did not receive the SRE Participation Letter you can ask for one at the school office.

如何讓孩子接受基督教特殊宗教教育 (SRE)

您應該在報名時或註冊時收到一封 SRE 參與信。在信上註明您是否希望您的孩子參加：

聖公會基督徒 SRE 或 聯合基督教會 SRE

把這信交回學校辦公室

如果您沒有收到 SRE 的參與函信，您可以到學校辦公室要求一封。

How to enrol your child in Christian Special Religious Education (SRE)

You should receive an SRE Participation Letter in your enrolment pack or at the time of enrolment. On the letter indicate whether you want your child to attend either:

Anglican Christian SRE OR Combined Christian SRE

and give the letter back to the school office.

If you did not receive the SRE Participation Letter you can ask for one at the school office.

如何讓孩子接受基督教特殊宗教教育 (SRE)

您應該在報名時或註冊時收到一封 SRE 參與信。在信上註明您是否希望您的孩子參加：

聖公會基督徒 SRE 或 聯合基督教會 SRE

把這信交回學校辦公室

如果您沒有收到 SRE 的參與函信，您可以到學校辦公室要求一封。